
Geachte heer Mark Rutte,                                                                          dd 30-01-2018

Bijgaand doe ik u bijlage 1 toekomen:
Hierin staat omschreven hoe een liegend, bedriegend, manipulerend en bewijsmateriaal 
vernietigend Justitie apparaat mij uiteindelijk veroordeelt heeft tot “Schuldig zonder Straf”   
Hierdoor maakt justitie moedwillig mijn leven, dromen en idealen voor een betere wereld kapot. 
Ondanks dat de rechters hebben gesproken, wil ik toch uw hulp  in roepen voor het volgende:
In Canada bezit ik een resort van 235 acre met gebouwen in de foothills van de Rocky Mountains 
in Alberta. Ik ben bezig daar samen met een aantal Nativ organisaties (indianen) om een Cultural 
Healing Centre te starten en de oude normen en waarden van de Indianen weer onder de mensen 
te brengen zodat men weer meer respect voor moeder aarde krijgt. We zijn alle maal één en de 
natuur biedt alles wat we nodig hebben. De Elders van de Indianen brengen dit over op de jeugd.
Door mijn veroordeling kom ik Canada niet meer in en dreigt dit prachtige idealistische project 
verloren te gaan, we hebben hier 3 miljoen dollar in geïnvesteerd.
Ik wil u vragen uw invloed aan te wenden en contact te zoeken met uw collega Justin 
Trudeau van Canada en te regelen dat ik Canada weer in mag, zodat  dit project alsnog  kan 
slagen.   https://youtu.be/phKVjebgqfA
De Canadese regering ondersteunt de Nativ’s met miljoenen dollars voor deze programma’s
Nog mooier zou zijn dat ook de Nederlandse regering  mee participeert in dit Cultural Healing 
Centre zodat ook Nederlandse kansloze en verslaafde jongeren deze programma’s kunnen 
volgen. Dat zou een unieke internationale samenwerking zijn waar iedereen beter van wordt.
Ook voor het project in Nederland “Hart van Grolle” vraag ik u om uw invloed aan te wenden om 
dit te laten slagen, en om eventueel via subsidies etc. mee te participeren zodat we het concept 
van “Hart van Grolle” landelijk kunnen uitrollen. Dat is nodig omdat anders de ambachtelijke 
bakker, slager en groenteman uit het straatbeeld verdwijnt, en daarmee ook de passie en liefde 
voor deze ambachten. Er kunnen dan ook geen mensen meer opgeleid worden, dan is het 
voorgoed weg. In grote supermarkten draait alles om geld. Passie en beleving vind je daar niet.

Bijgaand doe ik u bijlage 2 toekomen:
Een open brief aan u, met de vraag of u me uit kunt leggen waarom cannabis en met name 
medicinale cannabis gecriminaliseerd wordt, terwijl een aantal multinationals die wereldwijd 16,3 
miljoen doden p/j veroorzaken ongemoeid worden gelaten. Ik snap dat de lobby en invloed van 
deze partijen groot is. Maar het is in ieders belang dat de overheid hier toch optreedt en de 
prioriteiten op de juiste plaats legt. U zult het toch met me eens zijn dat hier iets niet klopt!

Bijgaand doe ik u bijlage 3 toekomen:
Een document waarin omschreven staat wat Hennep (cannabis) voor de aarde kan betekenen als 
hennep uit de opium-wet wordt gehaald en geïndustrialiseerd gaat worden zoals Amerika in de 
jaren 30 deed voordat de “War on Drugs” op basis van leugens zijn intrede deed.
De aarde is op dit moment in groot gevaar. Hoe mooi zou dat zijn, schone rivieren en wereldzeeën,
er hoeft geen boom meer gekapt te worden, geen energieproblemen meer, geen honger meer en 
een medicijn waarmee we onszelf kunnen genezen op een natuurlijke wijze.                                    
Stop criminalisering cannabis en geef deze plant terug aan de mensen, in het belang van 
een duurzame groene toekomst.  Daar moet u toch ook blij van worden !!

Bijgaand doe ik u bijlage 4 toekomen:
Een informatieve folder van de patentenvereniging PGMC over medicinale cannabis.
Wereldwijd is medicinale cannabis erkent als medicijn tegen vele aandoeningen. Dit is niet meer te
stoppen. Het in de jaren 90 ontdekte “Endocannabinoiden systeem” in ons eigen lichaam 
verklaart veel over de werking van de cannanobinoiden en terpenen in deze wonderplant.

U zult mij dagelijks vinden bij de entree van de 2e kamer. Ik zou het zeer op prijs stellen als u mijn 
kiosk bezoekt en mij de gelegenheid geeft om u te informeren, ik sta ook open voor kritiek.

Vriendelijke Groet                                                                                                                                 
Hans Kamperman
06 39 56 09 61 (voor afspraak)

https://youtu.be/phKVjebgqfA


STOP HET OPENBAAR MINISTERIE,  
ONZE RECHTSSTAAT STAAT OP HET SPEL 

Een OM dat manipuleren, liegen en bedriegen  
tot haar beleid heeft gemaakt.

 
Ik ben misleid door een overheid die mij deed 
geloven dat 5 medicinale cannabis planten in  
eigen tuin gedoogd waren.

Ik ben hiervoor gearresteerd en uiteindelijk door 
een liegend, bedriegend en manipulerend justitie 
apparaat veroordeeld. Ik kan me niet verdedigen.  
Al het bewijsmateriaal is vernietigd. 
 
Het bizarre vonnis in hoger beroep luidde  
“schuldig zonder straf”. Hierdoor heb ik een  
strafblad, waardoor ik mijn idealistische projecten  
in Canada en Nederland moet stopzetten.  
Met deze uitspraak richt justitie moedwillig mijn  
leven, dromen en idealen voor een betere wereld 
ten gronde. Dit alles voor het bezit van 5 medicinale 
cannabis planten waarmee ik onbaatzuchtig mijn 
zieke medemens wilde helpen. 
 

 

Lees het volledige verhaal op mijn openbare 
Facebook tijdlijn van “Hans Kamperman”.

Dit kan niet!  
Onze rechtsstaat wordt hier te grabbel gegooid!



Geachte Heer Rutte,

Op dit moment is uit journalistiek onderzoek naar voren gekomen dat wetenschappelijke rapporten 
van het WODC over de overlast die koffieshops veroorzaken door de politiek (ministerie van 
justitie) zijn gemanipuleerd. Uit dit wetenschappelijke onderzoek kwam naar voren dat er helemaal 
geen sprake was van overlast. Omdat de politiek dit niet goed uitkwam, zijn deze rapporten 
zodanig gemanipuleerd dat er wel sprake was van ernstige overlast. Dit is vlg. burgemeester Depla
van Breda een klap in het gezicht voor degene die gestreden hebben voor vernieuwing van het 
softdrugs beleid. Met name u als fractieleider bent hierdoor misleid en u hebt dit onderwerp in de 
verkiezingsperiode aangegrepen om cannabis te criminaliseren en te roepen “Wiet is Troep”           

Overheid/Justitie criminaliseren op dit moment cannabis en met name medicinale cannabis.           
Er worden op grote schaal klopjachten gehouden waarbij patiënten hun medicijn wordt afgenomen.
Patiënten die noodgedwongen hun eigen medicijn moeten kweken omdat zorgverzekeraars het 
niet meer vergoeden. Door cannabis is nog nooit iemand overleden en het is veel minder gevaarlijk
en verslavend dan alcohol en tabak volgens het wetenschappelijk rapport van het Trimbosinstituut 
dat in opdracht van de regering de effecten van cannabis op de gezondheid heeft onderzocht.        

Industrialisatie van deze wonderplant (Hennep) kan een belangrijke bijdrage leveren aan het 
milieu en welzijn op aarde, die zoals u weet op dit moment in grote problemen is.                             
Hennep (cannabis) is duurzaam en kan zorgen voor schone rivieren en zeeën, er hoeft geen boom
meer gekapt te worden, geen energie problemen meer, geen honger meer en een medicijn 
waarmee we ons zelf kunnen genezen. Op dit moment worden de vervuilde gronden in Chernobyl 
en Fukushima schoongemaakt met hennepplanten. De aarde heeft deze hennepplant nodig.          
De eigenschappen van deze wonderplant zou u toch ook als muziek in de oren moeten klinken!!

Er vindt een complete genocide plaats door multinationals die omwille van geld mensen 
opzettelijk verslaafd maken en vermoorden, we zien dit bijna dagelijks in TV-programma’s  als 
Radar, Tegenlicht, De wereld draait door en in RTL late night.                                                            
Onderstaand zet ik de gevolgen even voor u op een rij, als u mocht denken dat ik dit verzin. Dit zijn
cijfers van het WHO (World Healt Organisation).
Tabaksindustrie 20.000 doden p/j in Nederland, wereldwijd 6 miljoen p/j 
Farmaceutische industrie 17.000 doden in Nederland, wereldwijd 5 miljoen p/j
Voedingsindustrie door suikers en E-nummers wereldwijd 5 miljoen doden p/j
Alcoholindustrie wereldwijd 2,3 miljoen doden p/j
Door accijnzen profiteert de overheid flink mee, en daarom is deze regering er ook alles aan 
gelegen om deze multinationals de hand boven het hoofd te houden. Ze worden zelfs nog beloond 
door het afschaffen van de dividend-belasting.

Graag zou ik willen dat u mij uitlegt waarom cannabis en met name medicinale cannabis 
gecriminaliseerd wordt, terwijl er wetenschappelijk bewezen nog nooit iemand aan is 
overleden. (zie rapport Trimbosinstituut), en waarom de bovengenoemde multinationals die 
wereldwijd per jaar 16,3 miljoen doden op hun geweten hebben vrijuit gaan en zelfs beloond
worden. Het is maar waar je als VVD de prioriteit legt. 

Graag zou ik een persoonlijk gesprek met u willen, waarbij u mij kunt uitleggen wat u bezielt.          
Ik zie u als een eerlijk en integer persoon maar ik begrijp u op dit moment niet meer.                        
Ik sta open voor kritiek, u mag mij er op wijzen als er onwaarheden in dit schrijven staan.

Vriendelijke Groet                                                                                                                             
Hans Kamperman                                                                                                                             
06 39 56 09 61 








